

LES ARTISTES CANADIENS À L'ÉTRANGER -
CALENDRIER DES ÉVÉNEMENTS

EUROPE

DATE	EVENT / PLACE	DESCRIPTION
21/03/97 13/04/97	"Clown Chatouille" (Sonia Côté) Liège et Bruxelles, Belgique	Tournée de la clown Chatouille dans divers centres culturels et cafés-théâtres, dont Liège le 21/03/97 et Bruxelles du 02/04/97 au 13/04/97.
24/03/97	Architect Peter Kardew University of Swansea Swansea, UK	The Canadian architect lectures at the British Association for Canadian Studies.
28/03/97	Holly Body Tattoo Cultureel Centrum Berchem Anvers, Belgique	Première présentation en Belgique de cette compagnie de danse de Vancouver.
31/03/97 03/04/97	Mozart opera "Le Nozze di Figaro" Vienna State Opera Vienna, Austria	The Canadian soprano Adrienne Pieczonka sings the part of the Countess (Almaviva) on 31/03/97 and 03/04/97.
00/04/97	Rebecca Caine BBC Radio 3 UK	This Canadian artist sings in Menotti's "The Telephone" and Bernstein's "Trouble in Tahiti".
00/04/97	Theatrical release of the film "Intimate Relations" UK	This is a black comedy co-produced by Canada/UK and directed by Philip Goodhew.
00/04/97 00/05/97	Tournée de Talking Pictures et du François Houle Trio, Divers endroits France	Tournée de ces deux ensembles de jazz canadiens.
00/04/97 00/06/97	Wathahine: Photographs of Native Women by Nancy Ackerman. City Museum Bristol, UK	This exhibition documents native women in Canada from Labrador to Vancouver who have fought to improve their own lives and those of their families.
00/04/97 00/05/97	Robert Carsen met en scène "Nabucco" de Verdi Opéra Bastille Paris, France	Une autre mise en scène signée par le canadien Robert Carsen.
01/04/97 05/04/97	Festival Mundial de Danzas Folkloricas Palma de Mallorca, Espagne	Participation des compagnies <i>Pigeon Inlet Dancers</i> de Terre-Neuve et <i>Stave Falls Scottish Dancers</i> de Colombie-Britannique.
04/04/97	"L'Evasion" de et par Abel et Gordon Centre Culturel Saint-Niklaas, Belgique	Comédie burlesque imaginée par un explosif duo belgo-canadien. Lui est malhabile, bruxellois et myope. Elle est rousse, torontoise et refoulée.
06/04/97	"Phantoms", par le Quatuor Henschel. Abbaye de l'Épau Le Mans, France	Création du quatuor commandité par la Canadian Broadcasting Corporation (CBC) à la jeune compositeur canadienne Heather Anne Schmidt.
07/04/97	Louis Lortie, piano Anton Philips Zaal The Hague, Netherlands	Canadian pianist Lortie, together with Frank Peter , Zimmerman violin, perform the 2nd piano concerto by Chopin. They will also give performances at Kleine Zaal, Concertgebouw in Amsterdam on 09/04/97.
07/04/97 19/04/97	Tchaikovsky opera "Eugene Onegin" Vienna State Opera Vienna, Austria	The Canadian soprano Adrienne Pieczonka sings the part of Tatjana on 07/04/97, 11/04/97, 15/04/97, and 19/04/97.